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Närvarande: 

Pasi Kallio  

Henry Fredén  

Kerstin Hollertz  

Micael Svensson 

Thomas Tillander 

Björn Forsberg (adjungerad) 

 

Ej närvarande: Carina Larsson, Ingrid Hallmén 

 

Plats: Bridgelokalen 

 

§1. Mötets öppnande 

Pasi Kallio, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§2. Val av justerare 

Thomas Tillander utsågs till justerare. 

 

§3. Uppföljning och godkännande av föregående protokoll nr 7 

Merparten av föreslagna åtgärder har genomförts.  

 

Beslutades: 

Föregående protokoll nr 7 godkändes. 

 

§4 Ekonomi 

Henry Fredén lämnade en ekonomisk rapport som är mycket betryggande. Vi har klarat spelbudgeten 

med råge och årsbudgeten ser ut att bli bättre än förväntat. Betydelsefulla intäkter utöver 

spelavgifterna är kursavgifter från kurserna nivå I – III, bordsavgifterna från Allsvenskan, samt hyra 

från Magic. 

 

Det finns en del frågetecken kring medlemsredovisningen, vilket är under utredning. 

 

Magic har inkommit med begäran om ändrad hyresavgift. 

Beslutades: 

Föreningen får till Örebridgen 1 nov – 30/4 betala 30 kr/spelande person. Därefter ska en förnyad 

diskussion tas. 

 

Dokumentet Ersättningar som reglerar arvoden till tävlingsledare, kursledare och faddrar är under 

uppdatering i enlighet med nyligen tagna styrelsebeslut. 

 

Avtalet med ÖLBF har reviderats och kommer inom kort att slutföras. 
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§5. Lokalen 

Några förslag till inköp och renovering har bland annat inkommit från våra medlemmar. 

 

Beslutades: 

- En ”rullgardin” ska sättas upp i den större öppningen mellan caféet och stora rummet, som 

en förbättrad miljö för kursverksamheten. 

- En mindre högtalare med mikrofon behöver köpas in. 

- En list som lossnat i trappan till caféet ska lagas. 

- Information från ÖBO gällande den framtida renoveringen av vårt hus ska inhämtas. 

 

§6. Tävlingar och kurser 

Tävlingar 

Planering för Guldtävlingen 21 januari 2023 pågår, med bland annat utseende av TL och beslut om 

prisbilden. 

 

Genomförandet av torsdagsspelet diskuterades. 

 

 

Kurser 

Klubben är i behov av en ny utbildningsansvarig som kan börja omedelbart. En föreslagen person 

utanför styrelsen ska tillfrågas. 

 

Prova-på-aktiviteten Mini-bridge som startade 5 oktober har resulterat i att samtliga deltagare snart 

blir medlemmar i klubben och kommer att gå en förkortad nybörjarkurs resten av höstterminen. 

Måluppfyllelsen är därmed 100% att jämföras med de 50% som var målet för aktiviteten. 

 

Upplägget för vårterminens kurser diskuterades. 

Beslutades: 

- Minibridge kommer att genomföras vecka 4 - 8 i Aktiva seniorers regi men med Örebridgens 

kursledare och faddrar. De deltagare som önskar ska därefter erbjudas en förkortad 

nybörjarkurs. 

- Målsättningen är att genomföra kurser steg I – IV från och med vecka 3. I nuläget är det dock 

inte klart med kursledare och faddrar/medhjälpare. 

 

Övningsspelet föreslås flyttas till onsdagskvällar när ordinarie kurser är slutförda, dvs från och med 

30 nov. Berörd TL ska tillfrågas. 

 

Örebridgens medlemmar är inbjudna att närvara vid seminarium om färgbehandling 26 /11  kl 13.30 

– 15, samt vara observatörer när juniorlandslaget spelar i vår lokal 25 – 27/11.  
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§7. Övriga frågor 

 

Kandidater till Förtjänsttecken i silver 

Beslutades: 

Kerstin Hollertz och Pasi Kallio ska förbereda ansökan till SBF om förtjänsttecken för ett par personer 

inom Örebridgen. 

 

 

§8. Nästa styrelsemöte 
Nästkommande möte blir onsdag 7 december kl 17.00. 

 

 

§9.  Avslutning 

Ordförande tackade styrelsen och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet: Ordförande:  Justeras: 

 

 

/Kerstin Hollertz/ /Pasi Kallio/  /Thomas Tillander/ 


